

《单词百科:foldover是什么意思?foldover怎么发音?foldover的解释和用法》

英语单词foldover是什么意思?foldover怎么读?foldover怎么发音?简答网为您整理了fold over的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



foldover怎么读

foldover的读音:[ˈfɪldv]

foldover的意思

1、折叠，叠影；

foldover的双语例句

1、Analytical results indicated that the foldover of FMR at high continuous-wave power excitation conditions was mainly due to the sample heating.

分析结果表明，连续波高功率激发的铁磁共振折叠效应主要是由于样品发热引起的。

2、Experimental results of the foldover effect in FMR for YIG single crystal films under perpendicular pumping were reported by the author and his co-workers.

YIG单晶薄膜在垂直泵下铁磁共振折叠效应的实验结果已被作者及其同事报道了。

3、Research on Correcting of Range Walking and Range Foldover of Space-Based Surveillance Radar

天基监视雷达的距离游走和距离重叠补偿研究

4、This paper describes experimental design used in the inner array and the outer array of robust design, including factorial design, fractional factorial design, foldover design, etc.

叙述了稳健性设计内外表中所用的实验设计，包括析因设计、部分析因设计、折迭设计等方法。

5、The student of astronomy is lost in wonder at the multitude and the distance of the stars. Research on Correcting of Range Walking and Range Foldover of Space-Based Surveillance Radar

这位天文学学生对星辰之繁多和距离之遥远惊叹不已。天基监视雷达的距离游走和距离重叠补偿研究

6、There was no obvious foldover for FMR with static magnetic field in the film plane, but foldover for FMR with static magnetic field perpendicular to the film plane was observed under pulsed microwave excitation conditions.

在脉冲微波功率激发下，当静磁场平行薄膜平面时，铁磁共振不存在明显的折叠效应，但对静磁场垂直于薄膜平面的铁磁共振观察到折叠效应。

以上是简答网为您整理的foldover怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于foldover的用法、foldover的释义、foldover的相关详情请点击：

于foldover的用法、foldover的释义、foldover的相关详情请点击：

<https://dict.jiandongshicai.cn/foldover>